
ZELENA JAMA
Cez nekaj dni se je svet KS sestal

z vsemi predstavniki komisij, ki de-
Iujejo v okviiu sveta. Poleg poročila
o delovanju v preteklem letu in o
sprejetju programa za letošnje leto
so znova poudarili potrebopo čim-
boljšem povezovanju s TOZD. Tre-
nutno najaktuaLnejše pa je vključe-
vanje vseh komisij v koncept LO,
CZ in družbene samozaščite.

1'. junija je bil prvi sestanek we*a
ZK, ki so se ga udeležili delegati
vseh 0 0 ZK na terenu. Sekretar sve-
ta tovariš Miloševič je spregovoril o
novem osnutku zakona o združe-
nem delu in prikazal vlogo komuni-
stov v javni razpravi o osnutku.
Obravnavali so tudi gradivo za pfi-
pravo programa samoupravive oiga-
niziranosti in razvoja KS ter sprejeli
akcijski program sveta.

Vsakoletna majska akcija RK -
zbiranjeoblačil in obutve - je po
prvih ocenah dobro uspela.

Naslednji dan so se na razširjenem
sestanku OO ZK zbiali vsi komu-
nisti, ki delajo in živijo na področju
KS. Cilj sestanka je bila čim uspeš-
nejša vkjjučitev vseh komunistov v
delo na terenu. Predsednik krajevne

konference SZDL tovariš Biglez je
opisal delo in naloge SZDL, ki ima
kot najmasovnejša oiganizacija zelo
pomembno vlogo, zato je vključeva-
nje komunistov v njene vrste še po-
sebno pomembno.

Prebivalcem Bezenškove in Berne-
kerjeve ulice lahko končno sporoči-
mo, da so bila za obnovo ulic že
izdana lokacijska in gradbena do-
voljenja. Dela na Bernekerjevi ulici
bo opravilo podjetje Slovenija ceste.
Zaradi pomanjkanja finančiuh sred-
stev za popravilo Bezenškove in dru-
gih alic je KS izvedla akcijo med de-
lovnimi oiganizacijami. Številne
oiganizacije so obljubile pomoč v
delu in materialu, najbolj pa sta se
izkazali GIP Gradis in Izolirka.

0 0 ZSMS je končno uradno usta-
novila mladinsko pohodno partizan-
sko četo Rada Smoleta, ki je že v
začetku štela prek 80 mladih. Po
uspelih pohodih in sredanjih pa se je
zanimanje izredno povečalo, tako
da se je v vrste čete vkfoučilo še ve-
liko število novih članov.

0 0 ZSMS je povabila osmošolce
na razgovor o vključevanju v 0 0 . V
prisrčnem pogovoru med člani pred-
sedstva in mladinci so mladi izrazili
svoje želje in pripravljenost sodelo-
vati v dejavnostih mladinske oigani-
zacije.

Pa še nekaj opozoril za Zeleno jamo
STARSl, pazite na zelenice in otroška igriŠča, navadite svoje

otroke, da bodo čuvali družbeno lastnino!
STANOVALCI v bližini vrtca na Pokopališki ulici, ne mečite

odpadkov, zlasti steklenic (!) na dvorišče vrtca! Pomislite nadrobne
ročice, ki tako rade šarijo po pesku.

LASTNIKI gaiaž na Rožičevi in Kavčičevi naj ptenehajp onesnaže-
vati zelenice z odpadki, zlasti z zažiganjem olja in gum! Ce opozorilo
ne bo zaleglo, bo KS kupila smetnjake na njihove stroške.

Komisija za komunalne zadeve in varstvo okolja bo kršitelje pred-
lagala v kazenski postopek, predviden po zakonu. Komisija tudi vodi
akcijo za preprečevanje onesnaževanja ozračja, kerje vzadnjem času
prejela številne pritožbe krajanov zaradi neprijetnega smradu. Obljub-
ljajo skorajšnjo rešitev, saj v povezavi s TOZD raziskujejo vzroke za
onesnaževanje.
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